
Referat	fra	bestyrelsesmøde	d.	23/11	2021	kl.	19.00	
hos	Sanne	Bojer	Villadsen	

	
Til	stede	var:	Mette,	Sanne,	Anne-Lise	og	Dorte	Mayann	Hansen.		
Afbud	fra	Jytte	og	Monica.	
	

1. Hvor	er	vi	i	forhold	til	etablering	af	midlertidig	sauna?	
Vi	har	besøgt	vinterbadeklubber	ved	St.	Økssø	og	i	Hals,	ligesom	Mette	og	Dorte	havde	
billeder	med	af	saunaer	fra	hhv.	Viborg,	Saltum	og	flere	andre	steder.	Saunaer	
opvarmet	med	el,	gas	og	brænde.	Saunaen	i	Hals	opfyldte	mest	vores	behov,	
størrelsesmæssigt	og	elopvarmet.	El	og	udendørsbruser	på	tangen	er	stadig	et	problem.	
Vi	fortsætter	vores	samarbejde	med	surfklubben,	selv	om	der	er	lange	udsigter	til	en	
løsning.	
Anne-Lise	kom	med	en	forespørgsel	fra	gruppen,	der	arbejder	med	møllevingebroen.	
Den	gik	på	et	samarbejde,	hvor	broen	i	den	åbning	af	vingen,	der	vender	ind	mod	
badebroen	kunne	stilles	til	rådighed	for	sauna/omklædningsrum		til	badeklubben.	
Bro-gruppen	består	af	Lasse	Frimand,	David	Stien	(tidligere	medarbejder	hos	Siemens	
Gamesa),	Keld	Poulsen	og	Jan	Ole	Mortensen	(begge	medlemmer	i	Lindholm	
Strandparks	Udvikling).	De	har	i	nu	flere	år	arbejdet	for	en	bro	over	gabet	ved	
badebroen.	Kystdirektoratet	har	sagt	ok,	planklagenævnet	har	haft	en	klage,	som	nu	er	
færdigbehandlet	og	afvist,	så	etableringen	kan	fortsætte,	og	byggetilladelsen	er	i	hus.	
Det,	der	mangler,	er	de	sidste	penge,	men	med	det	nys	overståede	valgresultat,	håber	
man	på,	at	planen	kan	gennemføres	til	sommer.	Anne-Lise	tager	til	et	møde	med	
gruppen	onsdag	d.	24/11.	
	

2.	 Medlemskort,	fysisk/digitalt	i	forbindelse	med	rabat	hos	butik	med	badeudstyr.	
Anne-Lise	undersøger,	hvad	Dykker	Carlsen	præcis	skal	bruge	fra	medlemmerne	for	at	
give	rabat	på	vinterbadeudstyr.	
	

3.	 App.	I	forbindelse	med	hjemmesiden	
Sanne	gjorde	os	klogere	på,	hvordan	Appen	”Spaces	by	Wix”	fungerer.	
	

4.	 Orientering	om	økonomi	
Udgik,	da	Monica	havde	meldt	afbud.	
	

5.	 Næste	bestyrelsesmøde	
Vi	venter	med	at	fastsætte	ny	dato	for	bestyrelsesmøde.	
	

6.	 Eventuelt	
Dorte	blev	spurgt,	om	hun	ville	stille	op	som	suppleant	til	bestyrelsen	ved	næste	
generalforsamling,	og	det	indvilgede	hun	i.	

	
Referent	
Anne-Lise	Mortensen	


